



錦 綉 花 園
鄉 村 俱 樂 部

FAIRVIEW PARK
COUNTRY CLUB



4 NEW Courts
PICKLEBALL

全新4個匹克球場

匹克球是結合了羽毛球、網球及乒乓球的一種球拍型運動。匹克球是一種有趣、容易上手又老少合宜的新潮運動！

Pickleball is a racquet sport that combines elements of badminton, tennis, and table tennis. It's a fun, accessible, and trendy sport suitable for all ages!

10月 October

新入會優惠

New Membership Offers

可享以下優惠 Benefits Include:

- **\$2,000** 「飲食現金券」
\$2,000 worth of F&B coupons
- **10張**嘉賓康體券 (價值高達\$1,500)
10 pieces of S&R Guest Coupons (value up to \$1,500)
- 免費使用康樂設施
Free access to S&R facilities
- 額外價值**\$1,000** 「飲食現金券」 - 錦綉花園業主尊享
An additional **\$1,000** F&B Coupons - exclusively to Fairview Park owners

* 提供分期付款計劃。
Installment plan is available.

* 優惠受條款約束。
Terms and Conditions apply.

* 「個人會籍」可免費申請配偶及子女卡，受條款、年齡及細則約束。
Individual member can apply for a complementary spouse and kids cards, subject to special terms, conditions and age restrictions.



查詢詳情或預約參觀，歡迎致電 2471 6333 與會員部聯絡。

For enquiries or appointment of a club tour, please contact Membership Department at

2471 6333



Facebook



Website